

《单词百科:Osteo-Arthritis是什么意思?Osteo-Arthritis怎么发音?Osteo-Arthritis的解释和用法》

英语单词Osteo-Arthritis是什么意思?Osteo-Arthritis怎么读?Osteo-Arthritis怎么发音?简答网为您整理了Osteo-Arthritis的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Osteo-Arthritis的意思

- 1、n.骨关节炎;

Osteo-Arthritis的相关词组

- 1、gonococcal arthritis [医] 淋病性关节炎;
- 2、infectious arthritis 传染性关节炎;
- 3、Psoriatic Arthritis 银屑病关节炎;
- 4、rheumatoid arthritis 类风湿性关节炎;

- 5、Reactive Arthritis (Reiter's Syndrome) 反应性关节炎 (赖特综合征)
- 6、atrophic arthritis 萎缩性关节炎, 类风湿性关节炎;
- 7、Lyme arthritis 莱姆关节炎;
- 8、acute arthritis 急性关节炎;
- 9、arthritis fungosa 霉菌性关节炎;
- 10、carpal arthritis 腕关节炎;
- 11、bacterial arthritis [医]细菌性关节炎;
- 12、arthritis nodosa [医] 变形性关节炎, 关节痛风;
- 13、traumatic arthritis 创伤性关节炎;
- 14、septic arthritis 脓毒性关节炎;
- 15、rheumatic arthritis 风湿性关节炎;
- 16、chylous arthritis 乳糜性关节炎;
- 17、viral arthritis [医]病毒性关节炎;
- 18、wandering arthritis 游走性关节炎;
- 19、gonorrheal arthritis [医]淋病性关节炎;
- 20、purulent arthritis [医]脓性关节炎;

Osteo-Arthritis的双语例句

- 1、Osteoarthritis is due to wear and tear with loss of articular cartilage.

骨关节炎源于关节软骨的磨损破坏甚至丧失.

- 2、Total knee arthroplasty was an effective method for treating osteoarthritis.

结论全膝关节置换术是治疗骨关节病的有效方法.

- 3、Conclusion: Unicompartment knee arthroplasty is a mini invasive and effective tool

in treating unicompartment knee osteoarthritis.

结论: 单髁置换术是治疗单间室骨关节炎的一种微创而有效的手段.

4、 Objective To study the clinical effect of total knee arthroplasty for osteoarthritis of the knee.

目的探讨人工全膝关节置换术治疗骨关节病的临床疗效.

5、 This can help prevent a host of unwanted conditions, such as osteoporosis, arthritis, and high cholesterol.

这可以帮助防止许多不想要的情况, 如骨质疏松症, 关节炎, 高胆固醇.

6、 The knobby excrescences at the left side of this vertebral column are due to degenerative osteoarthritis.

左边脊柱多节的赘生物是由退变性骨关节炎引起的.

7、 Osteoarthritis, sometimes called degenerative joint disease or osteoarthrosis, is the most common form of arthritis.

关关节炎, 有时称为关节退行性病变或骨关节病, 是关节炎最常见的形式.

8、 Objective : To evaluate the effects of arthroscopic debridement in the treatment of knee osteoarthritis.

目的: 探讨关节镜下清理术治疗膝骨性关节炎的临床效果.

9、 Objective To study the prevalence of senile osteoporotic fracture and osteoarthritis in Guangzhou area.

]目的了解广州地区老年性骨质疏松性骨折和骨关节病的发生率.

10、 Objective To investigate the change and significance of synovial fluid protein in knee joint with osteoarthritis.

目的观察骨性关节炎患者膝关节滑液中的蛋白质变化.

11、 Conclusion The therapeutic effect of Sodium Hyaluronate on articular genu osteoarthritis is preferable.

结论透明质酸钠治疗膝关节骨性关节炎效果较好.

12、Osteophytes and osteoarthritis progression . Effects of nonsteroidal antiinflammatory drugs.

骨赘和骨关节炎进展.

13、Non-steroidal anti-inflammatory drug. Used in rheumatoid arthritis and osteoarthritis.

非甾体抗炎药,用于类风湿性和风湿性关节炎.

14、Eventually, the necrotic bone collapses, distorting the overlying articular cartilage and producing secondary osteoarthritis.

最后,坏死骨塌陷,扭曲叠压关节软骨从而产生继发性骨关节炎.

15、To observe the cure effect and safety external application of Zhigutong on knee joint osteoarthritis.

观察外敷止骨痛治疗膝关节骨性关节炎的疗效与安全性.

16、Conclusion: OAP is a good diagnosis index for epidemiologic study of population osteoarthritis.

结论

OAP指标适用于人群骨关节炎患病程度的判定,是一个较好的流行病学群体诊断指标.

17、Objective To study the effect and safty of Flurbiprofen Axetil Injection on osteoarthritis (OA).

目的观察氟比洛芬酯脂微球载体注射液治疗骨性关节炎 (OA) 的临床效果.

18、I think you have osteoarthritis.

我认为您得了骨关节炎.

以上是简答网为您整理的Osteo-Arthritis怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于Osteo-Arthritis的用法、Osteo-Arthritis的释义、Osteo-Arthritis的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Osteo-Arthritis>